

# Our environment! Our future! Our resistance!

The decisions of the climate conference of Paris 2015 (COP22) were a farce. More and more climate changes can be observed worldwide. Humanity can only survive if **drastic immediate measures for climate protection** are taken!

www.UMWELTGEWERKSCHAFT.ORG



The emission of CO2 and other greenhouse gases must be radically reduced. Heat and drought, storms and heavy rains, floods and smog reinforce each other. The **main causes** of the environmental crisis are to be found in banks, corporate headquarters and governments. In the fixation on power and profits, the **destruction of our livelihoods** on this beautiful earth

is deliberately accepted.

People all over the world take to the streets and raise their voices. They want a humane, **just society without exploitation of man and nature**. We do not allow ourselves to be put off and distracted by ineffective climate contracts. We protest also **against the restriction of the freedom of assembly with COP24 in Katowice!**

The **environmental union** founded in Germany in 2014 is part of the worldwide movement for the unity of man and nature and for the rescue of this unique planet.

We stand up for the **close union of labour movement and environmental movement**. And for a better organization of the environmental fighters worldwide. **Get in contact with us!**

Info (German, also English, Polish, Spanish, French, Arabic) under:  
[www.umweltgewerkschaft.org](http://www.umweltgewerkschaft.org)    [info@umweltgewerkschaft.org](mailto:info@umweltgewerkschaft.org)



## Nasze środowisko naturalne! Nasza przyszłość! Nasz opór!

Postanowienia Konferencji Klimatycznej w Paryżu w 2015 r. (COP22) były farszą. Na całym świecie obserwuje się coraz więcej zmian klimatu. Ludzkość

www.UMWELTGEWERKSCHAFT.ORG



może przetrwać tylko wtedy, gdy zostaną podjęte **natychmiastowe, drastyczne działania w celu ochrony klimatu!** Emisja CO2 i innych gazów cieplarnianych musi zostać radykalnie zredukowana. Upały i susze, sztormy i ulewne deszcze, powodzie i smog wzmagają się wzajemnie. **Główni sprawcy kryzysu ekologicznego** siedzą w bankach, centralach

koncernów i rządach. Skupiając się na władzy i zyskach, jest świadomie akceptowane **niszczenie naszych podstawowych środków do życia** na tej pięknej ziemi. Ludzie na całym świecie wychodzą na ulice i podnoszą swój głos.



Chcą ludzkiego, **sprawiedliwego społeczeństwa, bez wyzysku człowieka i natury**. Nie damy się pocieszać i zwodzić nieskutecznymi umowami klimatycznymi. Protestujemy również **przeciwko ograniczaniu wolności zgromadzeń na COP24 w Katowicach!**

Założony w 2014 roku w Niemczech środowiskowy Związek Zawodowy jest częścią światowego ruchu na rzecz jedności człowieka i przyrody oraz ocalenia tej wyjątkowej planety.

Angażujemy się dla **ścisłego połączenia ruchu robotniczego z ruchem ekologicznym**. I dla lepszej koordynacji działań obrońców środowiska naturalnego na całym świecie. **Skontaktuj się z nami!**

Info (niemiecki, również angielski, polski, hiszpański, francuski, arabski) pod adresem: [www.umweltgewerkschaft.org](http://www.umweltgewerkschaft.org) [info@umweltgewerkschaft.org](mailto:info@umweltgewerkschaft.org)



## **Unsere Umwelt! Unsere Zukunft! Unser Widerstand!**

Die Beschlüsse der Klimakonferenz von Paris 2015 (COP22) waren eine Farce. Immer mehr Klimaveränderungen sind weltweit festzustellen. Die Menschheit kann nur überleben, wenn **drastische Sofortmaßnahmen für den**

WWW.UMWELTGEWERKSCHAFT.ORG



**Klimaschutz** getroffen werden! Der Ausstoß von CO2 und anderen Treibhausgasen muss radikal reduziert werden. Hitze und Dürre, Stürme und Starkregenfälle, Überschwemmungen und Smog verstärken sich gegenseitig. Die **Hauptverursacher** der Umweltkrise sitzen in Banken, Konzernzentralen und Regierungen. In der Fixierung auf Macht und Profite wird die

**Zerstörung unserer Lebensgrundlagen** auf dieser schönen Erde mutwillig in Kauf genommen.

Weltweit gehen Menschen auf die Straße und erheben ihre Stimme. Sie wollen eine menschenwürdige, **gerechte Gesellschaft ohne Ausbeutung von Mensch und Natur**. Wir lassen uns nicht mit wirkungslosen Klimaverträgen vertrösten und ablenken. Wir protestieren auch **gegen die Einschränkung der Versammlungsfreiheit bei COP24 in Katowice!**

Die 2014 in Deutschland gegründete **Umweltgewerkschaft** ist Teil der weltweiten Bewegung für die Einheit von Mensch und Natur und zur Rettung dieses einmaligen Planeten.

Wir setzen uns ein für den **engen Zusammenschluss von Arbeiterbewegung und Umweltbewegung**. Und für eine bessere Organisierung der Umweltkämpfer weltweit. **Nehmt Kontakt mit uns auf!**

Info (deutsch, auch englisch, polnisch, spanisch, französisch, arabisch) unter:  
[www.umweltgewerkschaft.org](http://www.umweltgewerkschaft.org) [info@umweltgewerkschaft.org](mailto:info@umweltgewerkschaft.org)

